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CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                       CĂLĂRAŞI 

 

 
PROCES – VERBAL 

 

 

 Încheiat astăzi 25.05.2023, în şedinţa ordinară a Consiliului Local Călăraşi, la care 

participă un număr de 21 consilieri locali (dna Filimon, dl Dragu, dl Dinu, dl Aldea, dna 

Georgescu, dna Enache, dl Dincă, dl Mirescu, dl Coman, dl Buzoianu, dna Raiu, dl Ivanciu, dl 

Niţă, dl Călin, dl Muşat, dna Croitoru, dl Sbârcea, dl Stoian, dna Luca, dl Chiriţă şi dl Sârzea) din 

totalul de 21 în funcţie. 

În sala de şedinţe sunt prezenţi 18 consilieri locali iar pe grupul de WhatsApp transmit 

votul 3 consilieri locali (dna Croitoru, dna Luca şi dna Enache). 

La şedinţă participă Primarul municipiului Călăraşi – dl Marius Grigore Dulce, directori 

din cadrul Primăriei municipiului Călăraşi şi reprezentanţi ai presei locale. 

           Şedinţa este deschisă prin intonarea imnului de stat al României. 

Dl Secretar general deschide lucrările şedinţei ordinare convocată de către Primarul 

municipiului Călăraşi prin Dispoziţia nr. 1136/18.05.2023, modificată şi completată prin 

Dispoziţia nr. 1140/19.05.2023, supune la vot procesele verbale ale şedinţelor din datele de 

27.04.2023, 08.05.2023, 16.05.2023 şi 19.05.2023, care sunt aprobate cu unanimitate de voturi de 

către consilierii prezenţi la acele şedinţe şi informează consilierii locali că dintr-o eroare materială 

la proiectul de hotărâre nr. 6, tariful este de 1 leu şi nu de 2 lei aşa cum a fost trecut greşit.  

 

Dl Stoian supune la vot suplimentarea ordinei de zi, care este aprobată cu unanimitate de  

voturi. 

Dl Stoian supune la vot ordinea de zi în totalitatea ei care este aprobată cu unanimitate de 

voturi. 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal pentru ,,Ansamblu galerii 

comerciale, supermarket, spălătorie auto, amenajări exterioare, accesuri, pilon publicitar, 

împrejmuire”, situat în municipiul Călăraşi, strada Rocada, nr. 83. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal – ,,Ridicare interdicţie de 

construire prevăzută prin P.U.G. cu menţinerea funcţiuni ID – (zona unităţi industriale şi 

depozitare) şi construire platformă şi şopron pentru imobilul cu nr. cadastral 21152 

amplasament strada Prelungirea Bucureşti, nr. 162, municipiul Călăraşi, judeţul Călăraşi, 

nr. cadastral 21152 şi nr. cadastral 22163”. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal – ,,Ridicare interdicţie de 

construire prevăzută prin P.U.G. cu menţiunea funcţiuni ID – (zona unităţi industriale şi 

depozitare) nr. cadastral 21162”, situat în strada Prelungirea Bucureşti, nr. 162, 

municipiul Călăraşi, judeţul Călăraşi. 

4. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune pentru imobilul 

,,CASA”, imobil situat în municipiul Călăraşi, strada Nicolae Bălcescu, nr. 3, judeţul 

Călăraşi. 

5. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Anexei Hotărârii Consiliului Local 

nr. 54/27.04.2021 privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a 

Căminului pentru persoane vârstnice ,,Sfântul Antim Ivireanul” Călăraşi. 

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 

32/23.03.2017 privind aprobarea Regulamentului pentru ocuparea temporară a 

domeniului public şi privat în municipiul Călăraşi, desfăşurarea comerţului stradal şi 

modalitatea de încasare a taxelor aferente ocupării. 

7. Proiect de hotărâre privind repartizarea unui număr de patru locuinţe sociale persoanelor 

aflate în lista de prioritate aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr. 318/2022. 
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8. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat, scoaterea din 

funcţiune, casarea şi valorificarea mijloacelor fixe aparţinând domeniului public al 

municipiului Călăraşi. 

9. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul privat al municipiului Călărași în 

domeniul public al municipiului Călărași, a imobilelor situate în municipiul Călărași, 

Varianta Nord, având NC 24181, NC 24182, NC 24183, NC 24184 și NC 24185. 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate pentru concesionarea prin 

licitaţie publică a unui teren aparţinând domeniului privat al municipiului Călăraşi, situat 

în intravilanul municipiului Călăraşi, Bulevardul Sculptor Pavel Mercea, nr. 8, în 

suprafaţă de 396 mp, având numărul cadastral 23450, în vederea edificării unei locuinţe. 

11. Proiect de hotărâre privind concesionarea prin licitaţie publică a unui teren aparţinând 

domeniului privat al municipiului Călăraşi, situat în intravilanul municipiului Călăraşi, 

Bulevardul Sculptor Pavel Mercea, nr. 8, în suprafaţă de 396 mp, având numărul 

cadastral 23450, în vederea edificării unei locuinţe. 

12. Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – teren proprietatea privată a 

municipiului Călăraşi, situat în strada Vasile Culică, nr. 22, carte funciară nr. 27264, 

tarlaua65, parcela 14/3, în suprafaţă de 417 mp, în favoarea domnului Deacu Emil. 

13. Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – teren proprietatea privată a 

municipiului Călăraşi, situat în strada Corneliu Pantilie, nr. 9, în suprafaţă de 274 mp, 

carte funciară nr. 23842, în favoarea doamnei Dumitru (Amzaru) Marylena. 

14. Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – teren proprietatea privată a 

municipiului Călăraşi, situat în strada Corneliu Pantilie, nr. 11, în suprafaţă de 274 mp, 

carte funciară nr. 23841, în favoarea doamnei Bouros (Amzaru) Alina Adriana. 

15. Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – teren proprietatea privată a 

municipiului Călăraşi, situat în strada Preot Ionescu Alexandru, nr. 16, în suprafaţă de 

400 mp, carte funciară nr. 23428, în favoarea doamnei Stoica Mirela Sabrina. 

16. Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – teren proprietatea privată a 

municipiului Călăraşi, situat în strada Avocat Aurel Elefterescu, nr. 13, în suprafaţă de 

400 mp, carte funciară nr. 23411, în favoarea doamnei Moldoveanu Laura Elena şi 

domnului Moldoveanu Florinel Georgică. 

17. Proiect de hotărâre privind utilizarea sumei de 310.000 lei din fondul de rezervă bugetară 

constituit în bugetul propriu al municipiului Călăraşi pe anul 2023. 

18. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al municipiului Călărași. 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor 

tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Reabilitare, modernizare, extindere și 

dotare cinematograf „Victoria”,  B-dul 1 Mai (Parc Central), municipiul Călărași, județul 

Călărași” 

20. Proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice şi 

Administraţiei prin Compania Naţională de Investiţii “C.N.I.” S.A., a amplasamentului și 

asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții „Reabilitare, 

modernizare, extindere și dotare cinematograf „Victoria”, B-dul 1 Mai (Parc Central), 

municipiul Călărași, județul Călărași”. 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatelor evaluării în urma selecţiei publice de 

programe precum şi sumele alocate finanţării programelor eligibile, în conformitate cu 

raportul procedurii privind propunerile de proiecte depuse în baza Legii nr. 69/2000 

pentru atribuirea contractelor de finanţare din bugetul propriu al municipiului Călăraşi. 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului total al investiţiei în acord cu actul 

adiţional nr. 1 la contractul de finanţare pentru proiectul cu titlul ,,Plăteşte pentru cât 

arunci – dotarea cu insule ecologice în municipiul Călăraşi”. 

23. Diverse. 
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INTERPELĂRI: 

 

Dna Manea Cecilia Nicoleta:…..,,astăzi sunt mesagerul grupului de iniţiativă Salvaţi parcul 

vostru, care militează pentru protejarea Parcului Central şi al centrului vechi din municipiul 

Călăraşi, vă aduc la cunoştinţă câteva aspecte care vizează modernizarea străzii Mihail 

Kogălniceanu şi a Bulevardului 1 Mai, este vorba despre documentaţia DALI şi expertiza tehnică 

realizate în 2018 şi reactualizate în 2021 pe care le-am obţinut la şedinţa consiliului local din luna 

Februarie când am făcut cerere şi cu mare promptitudine Primăria municipiului Călăraşi ni le-a 

transmis. Din cele nouă tronsoane ale Bulevardului 1 Mai care urmează a fi modernizate, pe noi ne 

interesează doar două, tronsonul 7 şi 8, 7 cel din faţa proprietăţii Sturzu Elena, blocurile A1-A10 

şi tronsonul 8 – blocurile A11 şi A12. Un grup de specialişti, repet, specialişti, au analizat 

documentele puse la dispoziţie cu referire la această investiţie şi au constatat o serie de deficienţe 

după cum urmează, la tronsonul 7 se precizează foarte clar că este o parte carosabilă formată dintr-

o bandă de circulaţie cu lăţimea între 3 şi 3,1 m ori dumneavoastră ştiţi că pe acolo nu se circulă 

de peste 45 de ani, de 41 de ani locuiesc eu acolo, este de fapt un neadevăr care este scris într-o 

documentaţie tehnică în baza căreia s-a semnat cererea de finanţare şi în baza căreia urmează să se 

finanţeze lucrări din fonduri publice. Tot în documentaţia pusă la dispoziţie, există profilele 

transversale pentru tronsonul 7 şi 8 care analizându-le şi urmărind lăţimile benzilor de circulaţie, 

trotuarele, spaţiile de circulaţie şi pietonale aferente, precizăm că nu se poate realiza amenajarea 

pe tronsonul 7 fără a fi alocată o fâşie de teren din Parcul Central căreia să i se schimbe destinaţia. 

În baza Legii 544/2001 privind accesul la informaţiile de interes public şi Ordonanţei privind 

reglementarea petiţiilor, am înaintat o serie de petiţii către Primăria Călăraşi, la unele ni s-a 

răspuns ocolit, la altele nu, am solicitat completarea documentaţiei DALI şi a proiectului tehnic cu 

planul de situaţie existent pentru tronsoanele 7 şi 8 iar răspunsul a fost că proiectul respectă toate 

menţiunile acestei hotărâri, în acest sens, reprezentanţii grupului de iniţiativă civică vă solicită 

completarea documentaţiei DALI cu planul de situaţie existent cuprinzând situaţia reală pentru 

tronsoanele 7 şi 8 cu dimensiuni corespunzătoare cu cele din teren, cu precizarea vecinătăţilor şi a 

distanţelor până la acestea, de asemenea dorim planul de situaţie propus pentru tronsoanele 7 şi 8 

realizat la scară relevantă, întocmit în raport cu planul de situaţie existent, profilele transversale 

pentru zona blocului A8      …” 

Dl Stoian:…..,,doamnă, v-am lăsat 5 minute şi nu 3 aşa cum trebuia, în concluzie eu înţeleg 

că aveţi o corespondenţă cu Primăria, aţi făcut nişte sesizări în legătură cu un proiect, Primăria v-a 

răspuns şi urmează să vă mai răspundă, sincer eu nu am înţeles foarte mult din ceea ce ne-aţi 

spus…” 

Dna Manea Cecilia Nicoleta:…..,,n-aţi înţeles dar cine este aici de specialitate, înţelege…” 

Dl Stoian:…..,,dacă aţi depus oficial, Primăria o să vă răspundă, noi cu ce vă putem ajuta, 

asta este întrebarea…” 

Dna Manea Cecilia Nicoleta:…..,,am venit în şedinţa de consiliu local pentru că numai aşa 

ni se dau răspunsuri mai relevante …” 

Dl Stoian:…..,,eu sunt convins că vi se dau răspunsuri relevante indiferent de situaţie…” 

Dna Manea Cecilia Nicoleta:…..,,dorim înregistrarea video şi o copie a procesului verbal 

de la întâlnirea publică din 23 februarie cu cetăţenii când nu am fost de acord să se creeze o cale 

de acces ISU, dorim proiectul tehnic cu detalii de execuţie   …” 

Dl Stoian:…..,,faceţi cerere în scris şi vi se va răspunde …” 

Dna Manea Cecilia Nicoleta:…..,,am făcut …” 

Dl Primar:…..,,o să vă răspundem, avem atâtea probleme, este totuşi o documentaţie 

întreagă, cei care sunt în măsură o să vă dea răspuns, credeţi-mă, avem 42 de proiecte, dacă stăm 

să dăm răspunsuri la fiecare, este clar că nu facem străpungere acolo, exact aşa cum am spus la 

întâlnirea cu cetăţenii …” 

Dna Manea Cecilia Nicoleta:…..,,atunci dorim proiectul tehnic revizuit pentru că sunt 

defecţiuni …” 

Dl Zică:…..,,proiectul tehnic încă nu a fost elaborat …” 
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Dl Pârloagă:…..,,domnule Primar, sunteţi înjurat pe nedrept de către cetăţeni pentru o 

lucrare abandonată de Ecoaqua, pe relaţia Chiciu – Spitalul judeţean, acum 1 an s-a săpat o 

groapă, s-au probat 2 ţevi şi a rămas foarte multă piatră  …” 

Dl Primar:…..,,da, am discutat cu ei şi cu cei de la Spaţii Verzi de la noi pentru că sunt 

singurii care pot reface lucrarea, în următoarea perioadă o să intervenim acolo…” 

Dl Chiriţă:…..,,cine a intervenit acolo pe domeniul public?…” 

Dl Primar:…..,,Ecoaqua, au proiect…” 

Dl Chiriţă:…..,,atunci ei să aducă la stadiul iniţial, care este problema?…” 

Dl Primar:…..,,aduce la stadiul iniţial dar cu servicii de la noi…” 

Dl Chiriţă:…..,,dar să plătească, chiar sunt curios dacă o va face, facem pariu că nu o să 

plătească nimeni, nimic?…” 

Dl Primar:…..,,ba da, o să plătească, domnule inginer, ia spuneţi cum plătesc…” 

Dl Inginer SP Pavaje Spaţii Verzi:…..,,se face comandă de către Ecoaqua pe punctele de 

lucru unde au săpat dumnealor, ne dau nişte cantităţi estimative, ulterior noi mergem, verificăm şi 

dacă se constată că este mai mult le facem situaţie de lucrări pe ceea ce este în plus…” 

Dl Chiriţă:…..,,am o rugăminte la dumneavoastră, trimiteţi-mi şi mie pe email pe ultimii 3 

ani de când este domnul Primar în funcţie, câte facturi aţi emis către Ecoaqua?…” 

Dl Pârloagă:…..,,nu o să vă răspundă, domnule Chiriţă, eu mă judec şi acum cu Ecoaqua 

să-mi răspundă şi nu o face, mai am o întrebare, domnule Primar, de fapt o supărare a cetăţenilor 

care locuiesc în zona adiacentă căii ferate, gunoaie aruncate, mizerie, au crescut pomii  …” 

Dl Primar:…..,,nu este a noastră, este a căii ferate, le-am făcut adrese nenumărate, poate la 

un moment dat o să-i amendăm, anul trecut după ce le-am făcut adrese au intervenit…” 

Dl Pârloagă:…..,,şi mai este discuţia legată de benzile de cauciuc la nivel cu calea 

ferată…” 

Dl Primar:…..,,ni s-a promis că va fi în planul lor de investiţii, noi nu putem să intervenim 

pe calea ferată, acolo unde am putut să intervenim cu asfalt dar numai cu acceptul dânşilor, am 

făcut-o…” 

Dna Filimon:…..,,astăzi vin cu lucruri frumoase, sunt purtătorul de cuvânt al cetăţenilor de 

pe strada Tudor Vladimirescu, de la blocurile B17 şi B18, mulţumim Ecoaqua, domnului director 

Grama şi întregului colectiv de intervenţie, a fost o avarie extrem de gravă şi au fost extrem de 

prompţi, atunci când sunt şi lucruri bune trebuie să le spunem şi în al doilea rând vreau să laud 

comisia de circulaţie pentru faptul că a reuşit să degreveze circulaţia la intersecţii, nu se mai 

parchează pe colţuri, aşteptăm limitatoarele de viteză pe Flacăra şi Progresul …” 

Dl Chiriţă:…..,,aş vrea să atrag atenţia asupra unei probleme care mie mi se pare că trebuie 

cumva remediată, pe strada Bucureşti, începând de la Penny până spre 5 Călăraşi sunt acei copaci 

şi unii dintre ei s-au mai uscat, între timp dar cei care refac acel trotuar nu mai ţin cont de zonele 

în care au fost copaci şi nu mai sunt şi pun beton şi piatră peste tot, aş avea rugămintea ca acolo 

unde a fost copac să nu punem totuşi beton şi să plantăm alt copac în locul lui…” 

Dl Coman:…..,,sunt foarte puţine situaţii de acest fel sau deloc chiar…”  

Dl Chiriţă:…..,,eu zic să verificaţi…” 

Dl Coman:…..,,anul trecut am completat la rând aceste locuri, nu a scăpat nici unul, poate 

între timp să fie vreun exemplar uscat…”  

Dl Chiriţă:…..,,la fel şi pe scuar, s-au mai uscat copaci şi nu au fost înlocuiţi, pe scuarul de 

pe strada Bucureşti şi să nu mai vorbesc de acei minunaţi arbuşti cu care v-aţi lăudat, domnule 

viceprimar, care majoritatea s-au uscat, acolo rata de succes este maxim 20%…” 

Dl Coman:…..,,pe partea dreaptă sunt toţi ok, pe partea stângă am avut o problemă din 

cauza carosabilului care acumulează foarte multă apă în lunile martie şi aprilie, nu am ştiut că 

scurgerea pluvială nu este în regulă, apa a fost aruncată pe acel scuar …”  

Dl Chiriţă:…..,,dar nu v-aţi gândit, domnule viceprimar, că mai aruncăm sare, nisip…” 

Dl Coman:…..,,nu am verificat scurgerea pluvială, pe partea dreaptă sunt prinşi …”  

Dl Chiriţă:…..,,da, din 3 în 3…” 

Dl Coman:…..,,nu rataţi nici o ocazie să vă luaţi de mine …”  

Dl Chiriţă:…..,,vis-a-vis de şantierele pe care le avem în municipiu, astăzi am trecut pe 

strada Bucureşti, zona spre Dedeman şi băieţii erau cu o mătură hidraulică, ridicau un nor de praf 

acolo, am rugămintea la dumneavoastră poate îi puneţi să stropească înainte…” 
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Dl Primar:…..,,am discutat cu ei astăzi, am fost acolo…” 

Dl Chiriţă:…..,,nu prea este în regulă…” 

Dl Primar:…..,,o să fie în regulă, ce să fac, nu pot să fiu în toate locurile în acelaşi timp…” 

Dl Chiriţă:…..,,nu dumneavoastră, aveţi un aparat de specialitate…” 

Dl Primar:…..,,i-am trimis…” 

Dl Ivanciu:…..,,eu vreau să mulţumesc celor care au reuşit să-mi răspundă la interpelări, în 

special Direcţiei Programe şi Dezvoltare care mi-a prezentat o situaţie foarte bună după care şi 

Direcţia Tehnică, un plus totuşi pentru Direcţiei Programe şi Dezvoltare. Ce am observat din 

acurateţea acestor informaţii care sunt foarte clare şi interesante, că lucrările, în special cele pe 

fonduri, sunt întârziate din diferite motive, aş vrea să rog executivul şi pe domnul Primar în primul 

rând, să facă în aşa fel încât să rezolve aceste lucrări deoarece implicaţiile nerezolvării acestor 

lucrări până la termenul stabilit, înseamnă un efort extraordinar dacă nu imposibil pentru 

comunitatea noastră, pentru chestia aceasta v-aş ruga ca la fiecare şedinţă sau la 2 luni, să ne 

prezentaţi situaţia, eu sunt direct interesat şi cred că şi colegii noştri şi dacă urmărim poate mai 

venim şi cu o idee bună pentru a finaliza în termenul impus…” 

Dl Primar:…..,,vă daţi seama că asta ne dorim…” 

Dl Ivanciu:…..,,aştept şi răspunsul în legătură cu ECOAQUA, am înţeles de la domnul 

secretar că aţi trimis adresă la ei…” 

Dl Primar:…..,,da, am făcut demersuri…” 

Dl Ivanciu:…..,,de aia şi apelez la dumneavoastră pentru că sunteţi singurul care poate 

obţine un răspuns, cetăţenii normali ai municipiului şi chiar consilierii locali, nu    …” 

Dl Călin:…..,,de ceva timp a început construcţia unei noi aripi a spitalului judeţean, este un 

lucru extraordinar, singura problemă pe care o văd este că mai toate camioanele încărcate cu 

materiale trec pe strada Nicolae Bălcescu şi Pompieri, străzi care nu ştiu cât permit traficul greu, 

cu siguranţă toate aceste maşini ar trebui să plătească autorizaţie, am dreptate? şi dacă da, câte 

autorizaţii se plătesc? …” 

Dl Primar:…..,,nu neapărat, când este interesul obştei noastre chiar le-am dat liberă trecere, 

da, pentru că trebuie să ne mişcăm foarte repede, acest lucru este benefic pentru noi …” 

Dl Călin:…..,,e legal? e profitabil? …” 

Dl Primar:…..,,după cum întrebaţi dumneavoastră, trebuia să cărăm pământul cu 

elicopterele …” 

Dl Călin:…..,,nu, dar să plătească autorizaţie …” 

Dl Primar:…..,,păi tocmai spuneaţi că nu aveau voie pe acolo mai mari de 3,5 tone …” 

Dl Călin:…..,,nu eu, indicatorul, doamna doctor Filimon tocmai a mulţumit comisiei de 

circulaţie …” 

Dl Primar:…..,,domnule consilier, ca să mişcăm lucrurile mai repede, le dăm liberă trecere 

acolo unde obştea are interes …” 

Dl Călin:…..,,şi când se va reabilita strada care acum este cumva distrusă? …” 

Dl Primar:…..,,când se vor termina lucrările vom avea grijă să facem şi asta, aşa cum aţi 

văzut, în ultimii 2 ani reabilităm străzi care nu s-au făcut în ultimii 20 de ani …” 

Dl Stoian:…..,,stimaţi colegi să intrăm în ordinea de zi …” 

 

PUNCTUL 1 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal pentru 

,,Ansamblu galerii comerciale, supermarket, spălătorie auto, amenajări exterioare, accesuri, pilon 

publicitar, împrejmuire”, situat în municipiul Călăraşi, strada Rocada, nr. 83. 

Comisia de specialitate nr. 2  avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal – 

,,Ridicare interdicţie de construire prevăzută prin P.U.G. cu menţinerea funcţiuni ID – (zona 

unităţi industriale şi depozitare) şi construire platformă şi şopron pentru imobilul cu nr. cadastral 

21152 amplasament strada Prelungirea Bucureşti, nr. 162, municipiul Călăraşi, judeţul Călăraşi, 

nr. cadastral 21152 şi nr. cadastral 22163”. 

Comisia de specialitate nr. 2  avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
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Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 3 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal – 

,,Ridicare interdicţie de construire prevăzută prin P.U.G. cu menţiunea funcţiuni ID – (zona unităţi 

industriale şi depozitare) nr. cadastral 21162”, situat în strada Prelungirea Bucureşti, nr. 162, 

municipiul Călăraşi, judeţul Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 2 avizează nefavorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 4 - Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune pentru 

imobilul ,,CASA”, imobil situat în municipiul Călăraşi, strada Nicolae Bălcescu, nr. 3, judeţul 

Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 2 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 5 - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Anexei Hotărârii 

Consiliului Local nr. 54/27.04.2021 privind aprobarea Regulamentului de organizare și 

funcționare a Căminului pentru persoane vârstnice ,,Sfântul Antim Ivireanul” Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 6 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 6 - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 

Local nr. 32/23.03.2017 privind aprobarea Regulamentului pentru ocuparea temporară a 

domeniului public şi privat în municipiul Călăraşi, desfăşurarea comerţului stradal şi modalitatea 

de încasare a taxelor aferente ocupării. 

Comisia de specialitate nr. 4 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Secretar general:…..,,cu specificaţia că taxa este de 1 leu şi nu de 2 lei, cum din eroare a 

fost trecută …” 

Dl Ivanciu:…..,,vreau să-l întreb pe domnul Primar dacă va continua şi anul acesta cu acele 

aprobări pe care le dă ca la fiecare colţ să avem câte o piaţă? o mizerie de nedescris, întrebarea 

mea este de ce mai avem pieţe dacă tot le dăm aprobare pentru fiecare colţ?…” 

Dl Primar:…..,,e o cutumă din trecut, după cum bine ştiţi, aprobaţi în trecut peste tot, mai 

nou, începând de anul acesta, am comunicat că nu mai dăm aprobare pentru locuri mai aproape de 

500 de metri de piaţă, o să aprobăm pentru cei care au ceva mai greu cum ar fi pepeni iar pe strada 

Bucureşti cred că nu va mai fi loc pentru nimeni deoarece este în reabilitare …” 

Dl Ivanciu:…..,,dar între blocuri?…” 

Dl Primar:…..,,între blocuri da, dacă vorbim de pepeni, aşa au fost învăţaţi oamenii, ce 

vreţi, să care pensionarii? …” 

Dl Ivanciu:…..,,sunt oraşe în care nu există aşa ceva…” 

Dl Primar:…..,,o să facem şi noi un studiu, întrebăm oamenii dacă este de bun augur, nu 

este …” 

Dl Secretar general:…..,,tariful acesta este doar pentru grădini …” 

Supus la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul domnului Dragu, este adoptat cu 14 

voturi pentru şi 7 abţineri (dl Ivanciu, dna Croitoru, dl Călin, dl Niţă, dl Dincă, dna Luca, dna 

Enache), din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 7 - Proiect de hotărâre privind repartizarea unui număr de patru locuinţe 

sociale persoanelor aflate în lista de prioritate aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr. 

318/2022. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
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Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 8 - Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul 

privat, scoaterea din funcţiune, casarea şi valorificarea mijloacelor fixe aparţinând domeniului 

public al municipiului Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 2 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru şi 1 abţinere (dl Chiriţă), 

din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 9 - Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul privat al municipiului 

Călărași în domeniul public al municipiului Călărași, a imobilelor situate în municipiul Călărași, 

Varianta Nord, având NC 24181, NC 24182, NC 24183, NC 24184 și NC 24185. 

Comisia de specialitate nr. 2 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 10 - Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate pentru 

concesionarea prin licitaţie publică a unui teren aparţinând domeniului privat al municipiului 

Călăraşi, situat în intravilanul municipiului Călăraşi, Bulevardul Sculptor Pavel Mercea, nr. 8, în 

suprafaţă de 396 mp, având numărul cadastral 23450, în vederea edificării unei locuinţe. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 11 - Proiect de hotărâre privind concesionarea prin licitaţie publică a unui 

teren aparţinând domeniului privat al municipiului Călăraşi, situat în intravilanul municipiului 

Călăraşi, Bulevardul Sculptor Pavel Mercea, nr. 8, în suprafaţă de 396 mp, având numărul 

cadastral 23450, în vederea edificării unei locuinţe. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 12 - Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – teren proprietatea 

privată a municipiului Călăraşi, situat în strada Vasile Culică, nr. 22, carte funciară nr. 27264, 

tarlaua65, parcela 14/3, în suprafaţă de 417 mp, în favoarea domnului Deacu Emil. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 13 - Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – teren proprietatea 

privată a municipiului Călăraşi, situat în strada Corneliu Pantilie, nr. 9, în suprafaţă de 274 mp, 

carte funciară nr. 23842, în favoarea doamnei Dumitru (Amzaru) Marylena. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 14 - Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – teren proprietatea 

privată a municipiului Călăraşi, situat în strada Corneliu Pantilie, nr. 11, în suprafaţă de 274 mp, 

carte funciară nr. 23841, în favoarea doamnei Bouros (Amzaru) Alina Adriana. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 
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PUNCTUL 15 - Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – teren proprietatea 

privată a municipiului Călăraşi, situat în strada Preot Ionescu Alexandru, nr. 16, în suprafaţă de 

400 mp, carte funciară nr. 23428, în favoarea doamnei Stoica Mirela Sabrina. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 16 - Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – teren proprietatea 

privată a municipiului Călăraşi, situat în strada Avocat Aurel Elefterescu, nr. 13, în suprafaţă de 

400 mp, carte funciară nr. 23411, în favoarea doamnei Moldoveanu Laura Elena şi domnului 

Moldoveanu Florinel Georgică. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 17 - Proiect de hotărâre privind utilizarea sumei de 310.000 lei din fondul de 

rezervă bugetară constituit în bugetul propriu al municipiului Călăraşi pe anul 2023. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Călin:…..,,am văzut că s-a lansat o licitaţie, de 4 milioane şi ceva de lei, doar pentru 

dezinfecţie? …” 

Dl Chiriţă:…..,,e multianuală …” 

Dl Călin:…..,,e pentru anul 2024, încolo? …” 

Dl Primar:…..,,deocamdată, anul acesta nu apucăm, să zicem că nu vor fi contestaţii 

terminăm undeva la începutul lui septembrie, dacă sunt şi contestaţii mai târziu, deci anul acesta 

nu este acoperit, vom face anul acesta cu banii aceştia …” 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 18 - Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al municipiului 

Călărași. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dna Nae:…..,,faţă de materialul prezentat domnilor consilieri, cu o oră înainte de şedinţă a 

trebuit să mai adăugăm 47 000 lei pentru documentaţia tehnică pentru proiectul Modernizare 

iluminat public în municipiul Călăraşi, este pe PNRR, avem factură venită deja, trebuie să o 

plătim, facem dovada plăţii şi apoi primim banii înapoi …” 

Dl Chiriţă:…..,,am şi eu un amendament şi anume o poziţie bugetară nouă în lista de 

investiţii a municipiului, DALI sau faza SF, nu ştiu, pentru o pasarelă pietonală la şcoala Nicolae 

Titulescu …” 

Dl Primar:…..,,trebuie făcut un studiu acolo …” 

Dl Chiriţă:…..,,poziţie bugetară de 5 000 lei, facem studiu…” 

Dl Primar:…..,,da, interesant, punem 5 000 de lei acolo …” 

Dna Trifu:…..,,vreau să fac precizarea că prin proiectele care sunt în curs de implementare, 

vom avea acolo semaforizare…” 

Dl Chiriţă:…..,,părerea mea este că atâtea semafoare în municipiul Călăraşi mai mult o să 

încurce decât să rezolve problema…” 

Dl Primar:…..,,vor fi cu temporizare pietonală …” 

Supus la vot amendamentul domnului Chiriţă este aprobat cu unanimitate de voturi. 

Dl Ivanciu:…..,,vreau să-l întreb pe domnul Primar dacă ştie că la Liceul Bănulescu…” 

Dl Primar:…..,,iar Bănulescu? facem un caz …” 

Dl Ivanciu:…..,,păi bănuiesc că se face ostentativ deja…” 

Dl Primar:…..,,nu se face ostentativ, aţi ridicat nişte probleme, s-a cerut o comisie formată 

din consilieri şi îi rog pe consilierii care au fost acolo să spună dacă s-a constatat cele spuse aici, 

că pică bucătăria, că nu se poate lucra acolo …” 

Dl Ivanciu:…..,,era parfum, nu? a fost cineva? cine a fost?…” 

Dl Primar:…..,,cum să nu fie? domnul Dragu, dl Chiriţă…” 
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Dl Chiriţă:…..,,eu am fost acolo, ideea este în felul următor, situaţia nu este atât de gravă 

pe cât s-a expus dar terasa trebuie reabilitată, şi la cantină şi la cămin…” 

Dl Primar:…..,,la cămin avem o problemă…” 

Dl Chiriţă:…..,,ştiu, problema proprietăţii, dar măcar la cantină eu zic că se poate face…” 

Dl Primar:…..,,astăzi a fost doamna director la mine şi am rezolvat problema…” 

Dl Ivanciu:…..,,în ce fel? să ştiu şi eu…” 

Dl Primar:…..,,să cheltuiască banii, să plătească energia electrică, gunoiul, apa…” 

Dl Ivanciu:…..,,asta nu este rezolvare, astea trebuie plătite de tine ca şi primărie şi că vrei 

şi că nu vrei, ideea este ce îi dai ca să-şi rezolve problema…” 

Dl Primar:…..,,păi asta era problema dânsei, nu avea bani să plătească energia electrică, 

gunoiul, apa, am convenit ca cu cei 50 000 pe care i-am dat, pentru că nu o să facă nimic până în 

vară, să-şi achite datoriile…” 

Dl Ivanciu:…..,,păi ce ar putea să facă cu 50 000?…” 

Dl Primar:…..,,am vorbit cu doamna Nae, cu doamna director de la Bănulescu şi gata…” 

Dna Nae:…..,,am alocat şi astăzi alţi 50 000…” 

Dl Primar:…..,,poftim…” 

Dl Ivanciu:…..,,mai tăiaţi din ei, domnule Primar, văd că i-aţi dat cam mult, la câte sunt de 

făcut acolo, ce să facă cu 50 000…” 

Dl Primar:…..,,eu zic că mai avem şi alte şcoli cu probleme, nu numai Bănulescu…” 

Dl Chiriţă:…..,,nu, Eminescu e … …” 

Dl Stoian:…..,,evident că şcolile nu pot funcţiona fără bani, oricât ne-am dori noi şi 

costurile au fost în iarna aceasta mai mari decât de obicei … …” 

Dl Ivanciu:…..,,pentru că nu le urmăriţi, domnule director…” 

Dl Stoian:…..,,ca urmare trebuie să vă obişnuiţi să daţi bani la şcoli şi vă mai spun o 

chestie, în 1833, când s-a reunit în această urbe primul consiliu orăşenesc, bugetul era de 120 000 

lei din care 50 000 lei au fost alocaţi pentru construirea unei şcoli, primei şcoli, ca urmare destinul 

nostru este să dăm bani la şcoli … …” 

Dl Ivanciu:…..,,da, dar voi daţi doar la anumite şcoli…” 

Dl Chiriţă:…..,,paradoxul este că şcolile au primit din ce în ce mai mulţi bani dar calitatea 

actului educaţional a scăzut constant…” 

Dl Stoian:…..,,este părerea dumneavoastră şi sunt convins că sunteţi într-o mare eroare …” 

Dl Chiriţă:…..,,sunt 100% convins că aşa este…” 

Având în vedere că domnul Ivanciu nu a avut un amendament iar în modul online au fost 

exprimate voturi în strânsă legătură cu amendamentul dânsului, supus la vot proiectul de hotărâre 

este adoptat cu 13 voturi pentru şi 4 voturi împotrivă (dl Ivanciu, dl Niţă, dl Călin şi dl Dincă), din 

17 voturi exprimate în sală. 

Domnul Stoian nu participă la votul acestui proiect de hotărâre. 

 

PUNCTUL 19 - Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și 

a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Reabilitare, modernizare, 

extindere și dotare cinematograf „Victoria”,  B-dul 1 Mai (Parc Central), municipiul Călărași, 

județul Călărași”. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Ivanciu:…..,,cu ceva ani în urmă existau nişte documentaţii  …” 

Dl Primar:…..,,pe cele pe care le-am avut le-am reactualizat, le-am avut la CNI, s-a 

schimbat legislaţia şi le-am luat şi acum  …” 

Dl Ivanciu:…..,,proiectul este cel care respectă arhitectura?  …” 

Dl Primar:…..,,obligatoriu, cel pe care Florin Rădulescu l-a lansat în discuţie la momentul 

acela  …” 

Dl Mirescu:…..,,şi destinaţia?  …” 

Dl Zică:…..,,eu m-am ocupat de acest proiect încă de la început, destinaţia tot de 

cinematograf va rămâne  …” 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 
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PUNCTUL 20 - Proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării, 

Lucrărilor Publice şi Administraţiei prin Compania Naţională de Investiţii “C.N.I.” S.A., a 

amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții 

„Reabilitare, modernizare, extindere și dotare cinematograf „Victoria”, B-dul 1 Mai (Parc 

Central), municipiul Călărași, județul Călărași”. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 21 - Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatelor evaluării în urma 

selecţiei publice de programe precum şi sumele alocate finanţării programelor eligibile, în 

conformitate cu raportul procedurii privind propunerile de proiecte depuse în baza Legii nr. 

69/2000 pentru atribuirea contractelor de finanţare din bugetul propriu al municipiului Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 22 - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului total al investiţiei în acord 

cu actul adiţional nr. 1 la contractul de finanţare pentru proiectul cu titlul ,,Plăteşte pentru cât 

arunci – dotarea cu insule ecologice în municipiul Călăraşi”. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

 

            Punctele înscrise pe ordinea de zi fiind epuizate, preşedintele de şedinţă declară închisă 

şedinţa. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal care se completează cu înregistrare 

audio – video. 
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